

PAC Food Days February-June 2025

Thursday Feb 6 *Dominos Pizza*

Thursday Feb 20 *Taco Luis*

Thursday March 13 *Fresh Slice Pizza*

Thursday April 3 *Booster Juice*

Thursday April 17 *Dominos Pizza*

Thursday May 15 *Sushi Lovers*

Thursday May 29 *Fresh Slice Pizza*

Thursday June 5 *TCBY Frozen Yogurt*

Thursday June 19 *Dominos Pizza*



Drinks and snacks will also be available to purchase on MunchaLunch. Additional snacks and drinks will be available to purchase in the gym with cash.

To encourage sustainability and litter-free lunches, we once again ask students to bring their own cutlery on hot lunch days, as well as plates for pizza days. These items **will not be supplied**.

MunchaLunch

For the February to June school period, MunchaLunch ordering will be OPEN as of **Friday January 24, 2025**. We encourage parents to place orders for all available food days in one session to avoid missed days and disappointment. Orders may be paid by credit card or PayPal account. Orders will close 8 days (Wednesday at midnight of the week before the lunch) in advance of the respective date. All orders that have not been paid for by then will be cancelled/removed from the system.

How to Login/Register for online ordering:

Go to <https://munchalunch.com/schools/Dixon/> or click on the MunchaLunch icon on the Dixon school website (<https://dixon.sd38.bc.ca/>).

NEW users

Click the 'Register Here' button. The system will guide you through.

After adding your children, click the yellow 'Order Lunch!' button to start placing your order.

RETURNING users

Click the 'Login Here' button to access your account.

You will get this message: "Before ordering, please update your child's grade & classroom for 2024-25". Select 'All Grades/All Classes' for now. If your child has been assigned a classroom already, please update with their classroom. This can also be done in the 'My Family'- 'My Children' section of the system.

FINANCIAL ASSISTANCE

If you are interested in ordering hot lunch for your child but require financial assistance, please email Mr. Murray at mmurray@sd38.bc.ca as soon as possible. We want every student to have equal opportunity to enjoy hot lunch and are happy to support these students through the Student and Families Affordability Fund (SFAF).

IF YOUR CHILD IS ABSENT

If you have ordered hot lunch for your child, but they are absent, please let us know what to do with your child's lunch! Be sure to email munchalunch.dixon@gmail.com and/or indicate in your early warning message what you would like the PAC to do with your child's lunch:

- Parent will pick it up from gymnasium between 11:30-11:40am
- Send lunch with a sibling or specific friend/classmate
- Give lunch to student in need

Any orders still unclaimed after lunch may be dropped off at the office and given away to eliminate food waste and be used to help our school community.

- **PAC 午餐日时间表 2025 年 2 月—6 月 :**

- | | | |
|--------------------|----------------------|----------|
| • 2 月 6 日 (星期四) : | Dominos Pizza - | 达美乐披萨 |
| • 2 月 20 日 (星期四) : | Taco Luis - | 路易斯墨西哥卷 |
| • 3 月 13 日 (星期四) : | Fresh Slice Pizza - | 新鲜切片披萨 |
| • 4 月 3 日 (星期四) : | Booster Juice - | 能量果汁 |
| • 4 月 17 日 (星期四) : | Dominos Pizza - | 达美乐披萨 |
| • 5 月 15 日 (星期四) : | Sushi Lovers - | 寿司 |
| • 5 月 29 日 (星期四) : | Fresh Slice Pizza - | 新鲜切片披萨 |
| • 6 月 5 日 (星期四) : | TCBY Frozen Yogurt - | TCBY 冻酸奶 |
| • 6 月 19 日 (星期四) : | Dominos Pizza - | 达美乐披萨 |



饮料和零食也可以在 MunchaLunch 网站上购买。在午餐日当天, 学校体育馆内会设有小卖部, 提供更多零食和饮料可供现金购买。

为了提倡环保和无垃圾午餐日，我们再次提醒学生在午餐日自带餐具，并在披萨日自带餐盘。学校将不提供一次性餐具。

MunchaLunch 网站

MunchaLunch 订餐平台将于 2025 年 1 月 24 日（星期五）开放。我们建议家长一次性为孩子订购所有午餐日的餐食，为避免遗漏或错过订餐日期。订餐可通过信用卡或 PayPal 支付。每个午餐日的订单截止日期为午餐日前的第 8 天（即午餐日的前一周星期三午夜）。未在截止日期前支付的订单将被取消或从系统中删除。

如何登录/注册在线订餐：

请访问 <https://munchalunch.com/schools/Dixon/> 或点击 Dixon 学校网站上的 MunchaLunch 图标 (<https://dixon.sd38.bc.ca/>)。

新用户：

点击“在此注册”按钮，系统将引导您完成注册过程。添加孩子的信息后，点击黄色的“订餐！”按钮开始下单。

老用户：

点击“在此登录”按钮进入您的账户。系统会提示：“在订餐前，请更新孩子的年级和 2024-2025 学年的班级信息。” 目前请选择“所有年级/所有班级”。如果您的孩子已经被分配班级，请更新他们的班级信息。该信息也可以在“我的家庭”-“我的孩子”部分中进行更新。

经济资助：

如果您希望为孩子订购午餐但需要经济资助，请发邮件至 mmurray@sd38.bc.ca 与校长 Murray 先生联系。我们希望每位学生都能有平等的机会享受学校午餐，并乐意通过学生和家庭负担能力基金（SFAF）为这些学生提供支持。

如果您的孩子缺席

如果您为孩子订购了午餐，但孩子当天未能到校上课，请告知我们如何处理孩子的午餐！请务必发送邮件至 munchalunch.dixon@gmail.com，或在学校电话请假热线消息中留言说明您希望家长委员会 (PAC) 如何处理孩子的午餐：

- 家长在午餐日当天的上午 11:30-11:40 之间到体育馆领取
- 指定将午餐交给兄弟姐妹或指定的朋友/同学
- 将午餐转赠给有需要的学生

任何在午餐时间后仍未领取的餐食可能会被送至学校办公室，并分配给其他人，以避免浪费，同时支持学校社区。